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Protokoll fört vid styrelsesammanträde 

Nr  18 Plats: Telefonmöte Datum: 2013-11-25 Tid: 19,00-20,30 

 
Närvarande: Johnny Nederman, Birgitta Jönsson, Annelie Carlsson, Per-Ivan 
Degerman, Clas Möller, Karin Petersson 
Frånvarande Carl Helander 

 
§ 1 Mötets öppnande: 

Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning: 

Dagordningen godkändes. 
 

 

§ 3 Val av justeringsman: 

Till justeringsman valdes Birgitta Jönsson 
 

 

§ 4 Val av mötessekreterare: 

Karin Petersson 

 

§ 5 Föregående Protokoll:  
 
Föregående protokoll godkändes. 
 

 

§ 6  Riksmönstring 
 
Carl och Lennart ska prata sig samman och se hur man kan lösa dataprogrammet  till 
riksbedömningen. 
Riksbedömningsarvodet ska höjas: domarna får 1500 kr per dag och 500 kr till dem som 
hjälper till. 
 

 

§ 7 Kassören har ordet: 

 A Karin redogjorde för hur ekonomin ser ut för föreningen. 
  

 

§ 8 Kläder Johnny och Karin ska diskutera vidare om kläderna  

 
§ 9 Hemsidan: 
 
Den nya hemsidan är släppt på nätet. 
 
B Johnny bad Karin ”lämna” mötet för att övriga i styrelsen skulle ta beslutet om att 
Texelföreningen ska stå för halva kostnaden för Karins nyinköpta dator. 
 

 

 
§ 10 Fårkontrollen: 
 
 Annelie redogjorde för hur långt man kommit med härstamningsbevisen 
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§ 11 Elmia, Mila och Kil: 
 
Birgitta och Kjell-Åke representerade Texelföreningen på Elmia och tyckte att det var lyckat. 
Milamässan: Karin tillfrågar Cecilia och Per om de vill representera Texelföreningen 
Kil: Vi hoppar över den mässan 
 

§ 12 God Jul Filippinerna skall få ett bidrag?  
Annons i Fårskötsel 
Styrelsen beslutade att i stället för att skicka ut julkort per post till medlemmarna, skänka 

portopengarna, 1000 kr, till de drabbade på Filippinerna 

 

 Mötets avslutas: 

Ordförande tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat 

 
      Karin Petersson, sekreterare 

 

      Johnny Nederman, ordförande Birgitta Jönsson, justerare 

 

 

 

 

  


